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I Aftonbladet 2024-11-29 och Sveriges Radio gavs information om att IVO beslutat att 
återkalla tillståndet för ett icke namngivet HVB-hem i Stockholms län på grund av allvarliga 
missförhållanden. ”Det finns risk för de inskrivna barnens liv, hälsa och personliga säkerhet” 
skriver IVO i sitt beslut. Informationen från IVO är mycket restriktiv och den information, 
som sammantaget går att få fram är, att det skett upprepade allvarliga incidenter i 
verksamheten, som riskerat barnens säkerhet och trygghet och att verksamheten trots 
upprepade påpekanden inte har kunnat komma tillrätta med de allvarliga bristerna. 

Med anledning av att HVB-hemmet är beläget i Stockholms län och om Stockholms stad har 
haft barn placerade där finns anledning att ställa följande frågor. 

- Har staden nåtts av någon information från polisen eller IVO?
- Om staden haft barn placerade på det aktuella HVB-hemmet – hur många barn

handlar det om under 2024?
- Vad händer, förutom en omplacering, med de barn som placerats på det aktuella

HVB-hemmet?
- Är det i dagsläget känt vilken skada, som placeringen kan ha medfört?
- Om ja, vad händer med kommunens juridiska ansvar /skadeståndsansvar/ när det

står klart, att HVB-hemmet inte uppfyller de krav, som man kan förvänta sig samt de
krav, som bör ingå i stadens upphandling?


